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Protokół nr 28/2017 
 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 17 stycznia 2017 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 13
30 

dokonał Przewodniczący Komisji, pan 

Tomasz Marcinkowski, który na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w posiedzeniu uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku z czym 

obrady są prawomocne. 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 

do protokołu. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

2. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 4). 
 

Ad.1 Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2017.  
Prezydent Miasta wykazując inicjatywę uchwałodawczą, wnioskuje o dokonanie 

następujących zmian w budżecie na rok 2017 w zakresie dochodów zwiększenie  

o + 2 860 687,98 zł z powodu: 

- wprowadzenia do budżetu środków zgromadzonych na wyodrębnionym rachunku 

dochodów własnych jednostek oświatowych w 2016 r. kwota: +227 403,89 zł, 

- przesunięcia środków finansowych w związku z aplikacją w konkursie w ramach 

Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na dofinansowanie nowego 

projektu pt. „Poprawa jakości środowiska poprzez rozwój terenów zielonych w 

Inowrocławiu” +/- 800 000 zł, 

- zwiększenia dochodów w związku ze złożeniem wniosku aplikacyjnego  

o dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 na projekt pt.: „Termomodernizacja 

obiektów użyteczności publicznej w Inowrocławiu kwota: + 2 685 818 zł. 

W zakresie wydatków, zwiększenie o 3 205 960,98 zł oraz w zakresie rozchodów 

zmniejszenie o 345 273 zł w skutek spłat dokonanych w 2016 r. Projekt stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu.  
 

W dyskusji głos zabrał: 
 

Jan Koziorowski: 

Czy w związku ze zmianami zapisanymi w tym projekcie budżetu zmieni się wielkość 

deficytu budżetu? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Tak, o 300 000 zł deficyt będzie większy.  
 

Jan Koziorowski: 

Kiedy będzie rozstrzygnięty konkurs jeśli chodzi o termomodernizację obiektów 

użyteczności publicznej przy ul. Rakowicza? 
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Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Nie umiem teraz panu na to pytanie odpowiedzieć, szczegółowej informacji udzielę  

w tym zakresie na sesji. 
 

Innych pytań nie było przystąpiono do głosowania. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2017? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2017-2028.  
Konieczność zmiany uchwały wynika ze zmiany uchwały budżetowej na rok 2017. 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Anna Dobecka – Zastępca Naczelnika Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych 

przedszkolach prowadzonych przez Miasto Inowrocław oraz warunków 

zwolnienia a z tych opłat.  

Ustawa z dnia 1 grudnia 2016 r. o zmianie ustawy o dochodach jednostek samorządu 

terytorialnego oraz niektórych innych ustaw znowelizowała art. 14 ust. 5 pkt 1 ustawy 

z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty, stanowiący delegację ustawową dla rady 

gminy do określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w publicznych przedszkolach lub publicznych innych formach wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez gminę  w czasie przekraczającym wymiar zajęć, 

w których realizowana jest podstawa programowa wychowania przedszkolnego. 

Dokonując zmiany tego przepisu ustawodawca upoważnił radę gminy do określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego ograniczając je tylko do 

dzieci w wieku do lat 5. Mając to na uwadze należało dostosować zarówno tytuł jak  

i treść uchwały Rady Miejskiej Inowrocławia określającej wysokość opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach 

prowadzonych przez Miasto Inowrocław oraz warunków zwolnienia z tych opłat do 

obowiązujących przepisów. Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

W dyskusji głos zabrali: 
 

Patryk Kaźmierczak: 

Od kiedy obowiązują przepisy na podstawie, których musimy zmienić tą uchwałę? 
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Anna Dobecka – Zastępca Naczelnika Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przepisy weszły w życie 1 stycznia 2017 r.  
 

Jan Koziorowski: 

Do tej pory opłaty były pobierane za wszystkie dzieci, rozumiem że teraz nie będą 

opłaty uiszczać rodzice dzieci 6 letnich. 
 

Anna Dobecka – Zastępca Naczelnika Wydziału Oświaty i Sportu: 

Zgodnie z obowiązującymi przepisami opłaty będą uiszczać rodzice dzieci 3, 4 i 5 

letnich. Rodzice dzieci 6 letnich będą płacić tylko za wyżywienie.   
 

Jan Koziorowski: 

Budżet, który uchwaliliśmy w grudniu zakładał pewną kwotę dochodów z tego tytułu. 

W związku z tymi zmianami ten dochód będzie mniejszy. Proszę powiedzieć w skali 

całego Miasta o ile mniej będzie tych środków? 
 

Anna Dobecka – Zastępca Naczelnika Wydziału Oświaty i Sportu: 

Szacujemy, że ok. 150 000 zł rocznie będzie mniej.  
 

Więcej pytań nie było. Przystąpiono do głosowania.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Miasto Inowrocław oraz warunków 

zwolnienia a z tych opłat? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt domowych na 

terenie Miasta Inowrocławia na 2017 r.  

Corocznie do dnia 31 marca rada uchwala program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt.  

Program obejmuje swoim zakresem realizację takich zadań, jak:  

- zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt, 

- opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie, 

- odławianie bezdomnych zwierząt,  

- obligatoryjną sterylizację albo  kastrację zwierząt przebywających w schronisku dla 

zwierząt,  

- poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt,  

- usypianie ślepych miotów, 

- wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt 

gospodarskich,  

- zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych 

z udziałem zwierząt, 
- wysokość środków finansowych na realizację Programu oraz sposób wydatkowania tych 

środków.  
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Na realizację programu zabezpieczona została w budżecie Miasta łączna kwota 534 000 zł, 

która zabezpiecza pokrycie kosztów funkcjonowania Schroniska dla bezdomnych zwierząt, 

jak również pozostałych działań związanych z opieką nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

mających na celu przeciwdziałanie bezdomności zwierząt domowych przewidzianych  

w Programie. Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu 
 

W dyskusji głos zabrali: 
 

Jan Koziorowski: 

Czy kwota 500  000 zł i zakres działań jest taki sam jak w zeszłym roku? 
 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Kwota i zakres działań się nie zmienił w porównaniu z rokiem ubiegłym. 
 

Patryk Kaźmierczak: 

Kto wnioskuje o tę kwotę? 
 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Mój wydział. Ta kwota wystarcza na realizację zadań ujętych w programie.  
 

Patryk Kaźmierczak:  

Kto zajmuje się akcją w lokalnych mediach? 
 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

i Rolnictwa: 

Tym zajmuje się schronisko.  
 

Innych pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Ad. 2 Sprawy bieżące.  
 

W materiałach na Komisję otrzymaliście państwo pismo z Zakładu Energetyki 

Cieplnej uzupełniające informacje, o które zapytywał pan Jan Koziorowski na 

poprzednim posiedzeniu Komisji. Pismo stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Innych spraw bieżących nie było.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji o godzinie 14
10

. 

 

 
Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 
 

Tomasz Marcinkowski 
Protokółowała 

Justyna Gaczkowska 


